
сумськ ий лвt >lсдв ний уFII вIrpCитЕт
ItАФЕдРд с I плв Й гtоТ пл t-Д и|Jиl lИ з ку рсом дЕ р М дтов Е I t t, PCl.ltсlt' l Т

ПРОТОКОЛ }IАУКOВОГО СЕVIIНАРУ ЛЬЗ
07.1 l .2020

присуТНI: проф. Орловський B.cD., проф.Атаман к).о., доц. IVle.llexoвeltb
о.К., доц. ВинНИЧеНко Л.Б,, лоrt. ГортиrIська 0.I\4., лоu. }Каркова А.В.о зс.
Руленко т,м., ас. l-'op:tiltzt N4.IJ., аспiран,ти: !ейнека в.м., Прийменl<<l Л.I].,
Форкерт'I.О., €-'pMoJletll{O с.А., CaMoxilr С.О., l[рлrгвалr, Б.о., Коломiсltь о.о.

слухАлИ: Ас. }ItaprtoBy А.В. з темою виступу: "Роль KopoHaBipycrroT iнфекчiТ
в прогресуваннi aBToI{oMIloT дисфункttiТ"
Були заданi запитаннrI :

Професор Орловський [].cD.: "Який сучаснi Ilоr]lяllи tlа IIатоI.енез веt,е.I.а.гиtзноТ
дисфункцiТ в умовах COVlD- l9'?"
Асистеtlт Руденко l,.м.: "Якi rliдлалеrri tlаслiдки тривож}Iих
стресу?"
Аспiрант ермолеtlко С.д,: "ЯIка доказова база лiкування
розглядасться?".
на Bci запитання були одержаlri сlбl'рун,r.ованi вiдllовiдi.

розладiв пiсrIя

патсlлсlгiт, що

Орловський В.Ф.

в обговореннi взяли ytlacTb доц. Винlrиченко JI.Б., яка зупи}.Iилася на
важливостi вказансlт тсма,гики, особлиt}о при лiкуваltнi пацiентiв гlохилого
BiKy, асп. Прийменко Л,В. зугlинилася на численнiй кiлькостi невирiшlених
питань з дiагностики та лiI(уванI-{я хвороби.

постАНоВИЛИ: Вtзажати темУ ttопоrзiдi Жарковот д.в. &КТ.}itЛIrllО|о ,l.a

важливоtо проблемоr<l cy.tacHoT медиIIини, iJ I]ивчення може бут.и
запропо[IоваI]О аспiраl1,1,ам, rrto здобУваl()тL квалiQliкаЧiIо д9цlора фiлософiТ.

Завiдувач кафелри
сiмейноТ медицини
з курсом дерматовенерологiТ

Секретар:

*ф},

Жаркоrза A.lJ.


